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Protokół nr L/2023 z L sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 
która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2023 r. o godz. 18.30 

w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 
 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 18.30 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, stwierdził kworum (obecnych  
14 radnych, nieobecny na początku sesji radny S. Lasota, lista obecności radnych stanowi załącznik 
Nr 1 do protokołu z sesji) i przekazał informacje o ochronie danych osobowych (wyświetlono także 
na ekranie i umieszczono na sali obrad). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta, obsługa prawna oraz inni 
przedstawiciele UM i jednostek organizacyjnych, a także mieszkańcy. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że ze względu na otrzymanie rezygnacji radnej  
M. Łaskarzewskiej z członkostwa w KR, chciałby zaproponować zmianę porządku obrad poprzez 
dodanie do bloku uchwał projektów uchwał ws. przyjęcia rezygnacji radnej oraz uzupełnienia składu 
Komisji.  
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne dodanie do programu sesji projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę ws. powołania składu osobowego KR w zakresie przyjęcia rezygnacji radnej  
M. Łaskarzewskiej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Lasota 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Punkt został dodany do porządku 
obrad (pkt VI ppkt 9). 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne dodanie do programu sesji projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę ws. powołania składu osobowego KR w zakresie uzupełnienia składu Komisji.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Punkt został dodany do porządku 
obrad (pkt VI ppkt 10). 
 
Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.   
 
Porządek obrad po zmianach: 
 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami.  
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 

VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040;  



2 
 

2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok; 
3. wyrażenia zgody na umorzenie zaległości podatkowej z tytułu podatku od spadków i darowizn; 
4. wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w drodze bezprzetargowej; 
5. przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Podkowa Leśna w 2023 roku”; 
6. zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Podkowa Leśna (przyjęcie rezygnacji członka Komisji); 
7. zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Podkowa Leśna (powołanie nowego członka Komisji); 
8. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa 

Leśna na 2023 rok; 
9. zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Podkowa Leśna (przyjęcie rezygnacji członka Komisji); 
10. zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Podkowa Leśna (uzupełnienie składu Komisji). 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   

VIII. Sprawy różne.  
IX. Wolne wnioski.  
X. Zamknięcie sesji.     

 
III. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miasta 
 
O godz. 18.35 do obrad RM dołączył radny S. Lasota. Obecnych 15 radnych.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że uwagi do projektu protokołu zgłosiły radne  
M. Łaskarzewska i E. Barucka. Uwagi zostały uwzględnione. Innych uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Dziekański 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Lasota – nie odnotowano w systemie elektronicznym obecności radnego. 

Przewodniczący RM zarządził reasumpcję głosowania (radny S. Lasota nie mógł oddać swojego głosu 
w głosowaniu elektronicznym). 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Dziekański, Sławomir Lasota 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XLIX/2023 z XLIX sesji RM przeprowadzonej 30 marca 2023 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XLIX sesją RM 
przeprowadzoną 30 marca 2023 r. a L sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu z sesji.  
 
W związku z faktem, że Miasto Podkowa Leśna zostało liderem edukacji w przeprowadzonym przez 
Związek Miast Polskich rankingu, Burmistrz - podkreślając, że jest to efekt ciężkiej pracy uczniów, 
nauczycieli, dyrekcji oraz dobrej współpracy obu podkowiańskich szkół podstawowych - korzystając z 
obecności dyrektor szkoły samorządowej A. Hein, podziękował jej za starania i pogratulował efektów 
pracy.  
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V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM wpłynęły:  

- pozytywna opinia RIO nt. przedłożonego przez Burmistrza Miasta sprawozdania z wykonania 
budżetu miasta za 2022 rok, 

- sprawozdanie z działalności OPS za 2022 r., 

- ocena zasobów pomocy społecznej za 2022 r., 

- sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2022 r., 

- ekspertyza dendrologiczna drzew wytypowanych w petycji z dnia 18 lipca 2023 r. na pomniki 
przyrody,  

- inicjatywa uchwałodawcza radnej M. Łaskarzewskiej ws. ustanowienia drzew wskazanych przez ww. 
ekspertyzę jako pomniki przyrody – po otrzymaniu projektu uchwały Przewodniczący przekaże go do 
zaopiniowania przez KSS i KGiR, 

- pismo Ministerstwa Klimatu i Środowiska informujące o przekazaniu uchwały Nr 380/XLIX/2023 RM 
z dnia 30 marca 2023 r. ws. przyjęcia stanowiska dotyczącego wstrzymania eksploatacji gospodarczej 
Lasu Młochowskiego wg właściwości do Dyrektora Generalnego Lasów Państwowych, 

- skarga na Dyrektora CKiIO oraz stanowisko Pana Dyrektora w tej sprawie – będzie to procedowane 
przez KSWiP, 

- zdania odrębne radnej M. Łaskarzewskiej do podjętych na XLIX sesji uchwał ws. rozwiązania 
doraźnej Komisji ds. Studium Miasta oraz ws. zmiany uchwały ws. powołania składu osobowego 
KSWiP.  

15 kwietnia br. Przewodniczący RM uczestniczył w polsko-ukraińskiej inicjatywie święcenia pokarmów 
dla Ukraińców przed ich Świętami Wielkanocnymi, a tydzień później w akcji, której pomysłodawcą jest 
Honorowy Obywatel Miasta G. Dąbrowski – śniadaniu wielkanocnym przygotowanym przez 
Ukraińców w ramach podziękowań dla  Podkowian, a składającym się z pokarmów typowo 
ukraińskich. Tego samego dnia były imieniny księdza proboszcza W. Osiala – Przewodniczący RM 
przekazał mu życzenia i podziękowania za klimat wnoszony w Podkowę Leśną.  

Jeśli chodzi o termin procedowania projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta, to Przewodniczący RM przygotowuje się do tej sesji. Przed ogłoszeniem sesji 
potrzebuje jednak bardziej szczegółowych materiałów i przygotowania technicznego do 
przeprowadzania głosowań.  

 
VI. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta i poprosił Przewodniczącą KGiR o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska zapytała o wprowadzane do budżetu środków przeznaczonych na 
zmianę dokumentacji projektowej budynku przy ul. Jeleniej. Kiedyś miało być tam archiwum.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił, że projekt budynku został przygotowany dawno temu, ale nie 
został zrealizowany, bo kiedy Miasto chciało wystąpić o pozwolenie na budowę okazało się, że działka 
ma problem z gruntami leśnymi i nie pozwolenia na budowę nie może zostać wydane. Sprawa została 
odłożona. Kiedy pojawiły się dodatkowe środki, które Miasto powinno wydać na szeroko pojętą 
profilaktykę i przeciwdziałanie społecznym i gospodarczym skutkom pandemii COVID-19, pojawiał się 
szansa, aby inwestycję zrealizować. Jeśli chodzi o archiwum, które w obecnym projekcie zajmuje 1/3 
część parteru, to zostanie ono prawdopodobnie przeniesione do budynku policji (budynek nie jest w 
całości wykorzystywany przez policję, więc warto go jakoś zagospodarować). Dzięki temu w 
projektowanym budynku zwolni się spora przestrzeń, której będzie można nadać inną funkcję, 
związaną oczywiście ze zdrowiem (np. rehabilitacje). Konkretnego pomysłu jeszcze nie ma. Ma być 
zmieniony układ związany z sanitariatami. Doprojektowany został ogród sensoryczny. Jeszcze w tym 
roku Burmistrz chciałby ogłosić przetarg i poszukać dofinansowania. Ale aby to zrobić, trzeba 
zaktualizować mapę, plan i projekt. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska podziękowała za odpowiedź. Wyjaśniła, że była to jedyna kwestia 
dyskusyjna, jeśli chodzi o zmiany budżetowe. Projekty uchwał ws. zmian w WPF i w budżecie zostały 
zaopiniowane przez KGiR pozytywnie (oba po 4 głosy za, 0 przeciw i po 1 wstrzymującym). 
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Radna E. Barucka zapytała Burmistrza, czy dobrze rozumie, że projekt budynku przy ul. Jeleniej ma 
być realizowany, lecz w zmienionym układzie. Radna zapytała także o problem z działką leśną. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że zlecając projekt Miasto nie zdawało sobie sprawy z tego, że działka 
ta nie miała zgody na przeznaczenie gruntów na cele inne niż leśne. Jednak sprawa ta została już 
wyjaśniona, a więc z pozwoleniem na budowę nie będzie już problemu. Najpierw jednak należy 
poprawić projekt budynku i zoptymalizować wnętrza.  
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że na posiedzeniu KGiR wstrzymała się od głosu, bo UM 
wnioskuje o przesunięcie 90.000 zł na ten projekt, a radna nie wie, co w nim będzie.  
Burmistrz Miasta przypomniał, że z projektu znika archiwum. Od początku natomiast część budynku 
miała być przeznaczona dla pracowników gospodarczych UM. Część budynku ma być przeznaczona 
na prozdrowotne usługi komercyjne, które w ramach jakieś umowy najemcy z Miastem byłyby 
udostępniane mieszkańcom. Pozostaje do zagospodarowania piętro – przeszklona antresola, z 
przeznaczeniem np. na jakieś cele społeczne (miejsce spotkań) czy dla organizacji pozarządowych. 
Radna D. Smolny zapytała, jak mają zostać wydane środki covidowe. 90.000 zł ma iść na projekt. Co 
z resztą środków, które miały być rozdysponowane na cele prozdrowotne dla mieszkańców miasta?  
Burmistrz Miasta powiedział, że środki te miały być wydane na profilaktykę mającą na celu 
przeciwdziałanie pandemii oraz jej skutkom społecznym i gospodarczym. Myślimy np. o rehabilitacji, 
wsparciu psychologicznym. Tego typu usługi komercyjne (dzięki którym budynek będzie na siebie 
zarabiał) będą mogły być zaproponowane mieszkańcom w formie np. karty mieszkańca. Na tym 
jednak etapie Burmistrz nie chce ograniczać projektanta pomysłami. 
Przewodniczący RM stwierdził, że dyskusja nt. funkcjonalności budynku powinna się odbyć dopiero 
jak będzie tworzony projekt. W tej chwili chodzi jedynie o przesunięcie środków na opracowanie 
projektu.  
Radna D. Smolny powiedziała, że właśnie na tym etapie planowania inwestycji należy stwierdzić, co 
chcemy zrobić. Radna nie neguje wydania tych środków na projekt, jednak chciałaby wiedzieć 
dokładnie, na co one zostaną przeznaczone. 
Burmistrz Miasta powiedział, że środki covidowe zostaną wydane na budowę budynku, w którym będą 
usługi publiczne.  
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przypomniała, że rozmawiano o tym przy pierwszej wersji 
projektu. Kiedy nowy projekt trafi do radnych, to wróci rozmowa o programie i nowych koncepcjach.  
Burmistrz Miasta powiedział, że mieszkańcy zgłaszali różne pomysły do pierwszego projektu i ws. 
nowego projektu takie spotkanie także się odbędzie. 
Zapytany przez radną B. Majewską Burmistrz Miasta potwierdził, że sprawa odlesienia działki jest 
praktycznie załatwiona. 
Radna M. Łaskarzewska zapytała, na jakich podstawach oszacowano te zmiany projektowe na 90.000 
zł. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że UM wystąpił do biura, które sporządziło pierwszy projekt, aby 
przedłożyło swoją ofertę. Oferta ta została zweryfikowana z rynkiem. W tych 90.000 zł Miasto 
przewidziało kwotę 18.000 zł na wydatki niezwiązane z samym projektem, ale które najprawomocniej 
pojawią się po stronie Miasta, a związane są z klasyfikacją gruntów. Potem pozostaje kosztorys i 
budowa budynku. W planach było kino na dachu, jednak jest to kwestia dyskusyjna (wysokie koszty, 
bliskość torów WKD), chociaż nie jest zamknięta.  
Odpowiadając na pytanie radnej M. Eckhoff, na kiedy planowana jest realizacja tej inwestycji, 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że chciałby, aby ogłoszenie przetargu i rozpoczęcie prac nastąpiło 
jeszcze w tym roku. Pozostaje kwestia spięcia finansowania.  
 
Przewodniczący RM zakończył dyskusję i poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. zmian 
w WPF.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sławomir Lasota 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 381/L/2023. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 382/L/2023. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie zaległości podatkowej z tytułu 
podatku od spadków i darowizn 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KGiR i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że kwestią problematyczną jest to, że osoba 
występująca o umorzenie podatku nie jest mieszkanką Podkowy. Wyniki głosowania Komisji to: 2 
głosy za, 2 przeciw i 1 wstrzymujący, zatem projekt uchwały nie uzyskał pozytywnej opinii KGiR. 
Radny W. Żółtowski stwierdził, że w związku z tym, że wnioskodawczyni nie jest mieszkanką gminy 
Podkowa Leśna, to podejmowanie uchwały w tym zakresie nie wychodzi naprzeciw interesom 
mieszkańców miasta.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił, że Pani ta była zobowiązana zgłosić darowiznę do Urzędu 
Skarbowego w określonym czasie, spóźniła się jednak z tym o jeden dzień. Urząd Skarbowy w 
sytuacji, kiedy ktoś nie dotrzyma terminu i wystąpi o umorzenie, występuje o opinię do organu 
właściwego dla przyjęcia podatku. Sprawa dotyczy darowizny gotówkowej mającej miejsce po 
sprzedaży znajdującej się na terenie Podkowy nieruchomości, więc została przekazana Burmistrzowi 
Podkowy Leśnej. Ponieważ wnioskowana kwota przekracza limit, o którym może decydować 
Burmistrz, przygotowany został procedowany projekt uchwały, aby radni mogli wyrazić swoją opinię i 
podjąć decyzję. Jeśli uchwała nie zostanie podjęta, to Pani zapłaci podatek, który w całości trafi do 
kasy Miasta.  
Radny W. Żółtowski powiedział, że na Komisji rozważano, czy w związku z tym, że chodzi nie tyle o 
nieruchomość, lecz o darowiznę gotówkową, czy leży to w gestii RM. 
Burmistrz Miasta przekazał, że tak, bo darczyńcą jest mieszkaniec gminy. 
Potwierdziła to Skarbnik Miasta A. Czarnecka. Dodała, że darczyńcą jest mieszkanka Podkowy 
Leśnej, więc ewentualny podatek należny jest Miastu. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przypomniała, że darowizna wyniosła ok. 200.000 zł. Podatek 
naliczono w wysokości ok. 12.000 zł, tylko dlatego, że Pani nie dotrzymała terminu. 
Radny S. Lasota podkreślił, że podatek płaci obdarowany, który jest mieszkańcem Milanówka. Radny 
zapytał, dlaczego zatem podatek ma trafić do Podkowy.  
Przewodniczący RM odpowiedział, że z tego względu, że darczyńca jest z Podkowy.  
Radna E. Barucka podsumowała, że gdyby wnioskodawczyni nie spóźniła się o jeden dzień z 
informacją do Urzędu Skarbowego, to nic nie musiałaby płacić. Jest więc to forma kary dla niej, a 
Miasto może z ubiegania się o tę karę zrezygnować. Radna popiera ten wniosek. Dodatkowo 
przemawia za tym interes społeczny.  
Przewodniczący RM powiedział, że czułby się niezręcznie, gdyby Miasto chciało w ten sposób kogoś 
ukarać.  
Radna D. Smolny podkreśliła, że nieznajomość prawa nie zwalnia ludzi z jego przestrzegania.  
 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Żółtowski 
PRZECIW (3) 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Karolina Likhtarovich, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 383/L/2023. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w drodze 
bezprzetargowej 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KGiR i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili uwag. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 384/L/2023. 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Podkowa Leśna w 2023 roku” 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KGiR i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. Dodała, że po ustaleniach na posiedzeniu KGiR, otrzymała od pracownika UM 
propozycję informacji, która pojawi się na stronie internetowej Miasta, o numerach kontaktowych dla 
mieszkańców ws. zgłoszeń zwierząt bezdomnych i opieki weterynaryjnej. 
Radny S. Lasota przedstawił swoje zastrzeżenia odnośnie sposobu działania firmy od kilku lat 
odławiającej zwierzęta na terenie Miasta (Animal Rescue). Firma ta ma w zwyczaju odławiać 
zaczipowane zwierzę i wywozić je do schroniska, zamiast zadzwonić od razu pod numer telefonu 
zapisany na czipie. Z tego powodu radny raczej zagłosuje przeciwko tej uchwale. 
Radna E. Barucka powiedziała, że ona z kolei miała pozytywne doświadczenia z tą firmą (opieka na 
rannym jeżem). 
 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Sławomir Lasota 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 385/L/2023. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Podkowa Leśna (przyjęcie rezygnacji członka 
Komisji) 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że wpłynęła rezygnacja radnej M. Łaskarzewskiej  
z członkostwa w KSWiP. RM powinna to zatwierdzić w formie uchwały. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że w Komisji tej działała przez 4 lata i teraz chciałaby dać 
szansę wykazania się innym radnym. Dodała, że musiała zrezygnować, bo bardzo poważnie 
potraktowała zarzut o konflikcie interesów. 
 
 
 
 



7 
 

Wobec braku pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sławomir Lasota 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 386/L/2023. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Podkowa Leśna (powołanie nowego 
członka Komisji) 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że konsekwencją przed chwilą podjętej uchwały, jest 
powołanie nowego członka KSWiP i poprosił o zgłaszanie kandydatów. 
Chęć uzupełnienia składu Komisji zgłosił radny W. Sancewicz. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały powołującej radnego  
W. Sancewicza do składu KSWiP. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 387/L/2023. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały zawierającej propozycję zmiany 
planu pracy KR został przygotowany w związku z rekomendacją KSWiP, aby KR zbadała sprawę 
jednej z działek położonych na terenie Podkowy Leśnej. Przewodniczący przygotowując uchwałę nie 
oceniał, czy wniosek Komisji jest zasadny – pozostawia to ocenie RM. Najpierw poprosił jednak o 
opinię KR na ten temat.  
Przewodniczący KR P. Dziekański powiedział, że KR głosując tę kwestię (4 głosy za nierozszerzaniem 
planu pracy KR o ten temat i 1 głos wstrzymujący) uznała, że sprawa ta nie leży w zakresie działań 
KR – może ją rozstrzygnąć tylko sąd.  
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Magdalena Eckhoff, Małgorzata Janus, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
PRZECIW (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, 
Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Gołąb, Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała nie została podjęta. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa Leśna (przyjęcie rezygnacji członka Komisji) 
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Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że chodzi o przyjęcie rezygnacji radnej  
M. Łaskarzewskiej z członkostwa w KR. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że złożyła rezygnację z członkostwa w tej Komisji, bo nie 
widziała możliwości współpracy z radnymi, którzy wnioskowali o odwołanie jej z funkcji 
Przewodniczącej KSWiP. Według radnej świadczy to o braku zaufania. Radna ciężko pracowała w 4 
komisjach na rzecz Miasta i chce dać teraz szansę wykazania się innym radnym.  
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sławomir Lasota 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 388/L/2023. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa Leśna (uzupełnienie składu Komisji) 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że chodzi o uzupełnienie składu KSWiP i poprosił o 
zgłaszanie kandydatów. 
Wiceprzewodnicząca RM M. Janus zaproponowała kandydaturę radnej A. Rotfeld-Paczkowskiej. 
Radna A. Rotfeld-Paczkowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały powołującej radną A. Rotfeld-
Paczkowską do składu KR. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Alicja Rotfeld-Paczkowska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 389/L/2023. 
 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania 
radnych i zaproponował przejście do kolejnego punktu porządku obrad.  
 
VIII. Sprawy różne 
 
Radna M. Łaskarzewska zgłosiła, że chciałaby odczytać złożone przez siebie dwa zdania odrębne do 
podjętych na ostatniej sesji uchwał, bo zostały one odłożone ad acta i zapewne radni nawet ich nie 
przeczytali. Ponadto do radnej zgłaszali się mieszkańcy z pytaniami, gdzie pisma te można zobaczyć. 
Dalego radna chciałaby je odczytać. 
Na pytanie Przewodniczącego RM, czy to zdanie odrębne będzie dołączone do protokołu,  
mec. M. Płaszewska-Opalińska odpowiedziała, że nie. 
Radna M. Łaskarzewska odczytała dwa zdania odrębne złożone przez siebie do uchwał podjętych na 
XLIX sesji RM w dniu 30 marca 2023 r. ws. odwołania jej z funkcji przewodniczącej KSWiP oraz 
rozwiązania doraźnej Komisji ds. Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta. W pismach tych radna nie zgadza się z podjętymi uchwałami oraz wskazuje 
na szereg zaniedbań i naruszeń prawa związanych z ich procedowaniem.  
Przewodniczący RM powiedział, że ze smutkiem usłyszał wiele zarzutów mijających się ze stanem 
faktycznym i prawnym oraz z okolicznościami tej sprawy. Jest to przykre. Zaznaczył, że przygotuje 
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odpowiedzi na oba zdania odrębne, a następnie zgłosił wniosek formalny o rezygnację z dyskusji w 
tym miejscu. Podkreślił, że do przedstawionych zarzutów woli ustosunkować się pisemnie. 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne wniosek o niepodejmowanie dyskusji nt. obu 
zdań odrębnych i sytuacji związanej ze zmianami personalnymi w komisjach RM. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, 
Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
PRZECIW (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Edyta Barucka, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Wniosek został przyjęty. 
 
IX.  Wolne wnioski 
 
Żadnych wniosków nie zgłoszono. 
 
X.  Zamknięcie sesji 
 
W związku z wyczerpaniem programu sesji Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował zebranym za 
udział w obradach i o godz. 20.16 zamknął L sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
         /-/           /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Gospodarki i Rozwoju  
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 


